
 
 
 
 

  

PRIJEDLOG KOMUNALNIH PRIORITETA ZA 2011. NA MP KRIMEJA 

     

Red. 
Broj 

OPIS PRIORITETA I LOKACIJA NAPOMENA 

  

1 
Arhitetonsko i hortikulturalno ureñenje zelene površine - spomen park 
Krimeja  

2 
Drage Gervaisa kod kbr. 20/22 (istočna strana) - izgradnja betonske staze i 
postava zaštitne metalne ograde  

3 
Drage Gervaisa kod kbr. 12 (istočna strana)    -    saniranje potpornog zida  
- povišenje ogradnog zidića - postava zaštitne ograde                        

4 
Kvaternikova kod kbr. 6,8,10 (južna strana) - povišenje postojećeg zida - 
sadnja živice  

5 Krimeja kod kbr. 12 -postava rasvijetnog tijela  

6 
Kumičićeva kod kbr. 11 saniranje oštećenja na parkiralištu - iscrtavanje 
parkirališta  

 
 
Zaključak 
Jednoglasno je usvojen Prijedlog komunalnih prioriteta za 2011. godinu 
 
 
Sjednica je završila u 21,00 sati 
Ovaj se zapisnik sastoji od 2(dvije) stranice 
Zapisničar-referent za mjesnu samoupravu:                                Predsjednik VMO Krimeja: 
 
                    Zoran Miličević                                                                    Petar Petrinić 
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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR “KRIMEJA” 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA: 026-02/10-27/1 
URBROJ: 2170-01-09-10-10-1 
Rijeka, 15.03.2010.god. 
 
 
 
 
 
 

Z A P I S N I K 
S 36. SJEDNICE VMO KRIMEJA 

 
 

36. sjednica VMO Krimeja održana je 17.03. 2010. godine (srijeda) s početkom u 19 sati u 
prostorijama MO Krimeja, Kumičićeva 50. 
Sjednici su bili nazočni: 
 

- Petar Petrinić, predsjednik VMO 
- Lucio Eškinja, član VMO 
- Danijela Bradamante, članica VMO, 
- Mirjana Mihić, članica VMO 

 
Usvajanje zapisnika s 35. sjednice VMO Krimeja: 
Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Izmjena Plana prioriteta za 2010. godinu, 
2. Utvrñivanje komunalnih  prioriteta za 2011. godinu 

 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
AD 1 
Planom komunalnih prioriteta za 2010. godinu planirano je ureñenje prilaza u Kvaternikovoj ulici kod 
kbr. 4 u iznosu od 10.000,00 kuna. 
Na prijedlog Rijekaprometa i u dogovoru s ovlaštenom osobom zgrade, g. Damirom Rak odustaje se 
od tog zahvata jer se radovi ne mogu izvesti na zadovoljavajući način 
Zaključak: 
Vijeće je jednoglasno donijelo zaključak da se kao zamjenska stavka realiziraju radovi na 
ureñenju neureñene površine u Ulici Braće Horvatića kod kbr. 17  
 
AD 2 
Predsjednik VMO Petar Petrinić podsjetio je članove Vijeća o proceduri za donošenje Komunalnih 
prioriteta za 2011. godinu. Nakon kraće rasprave Vijeće je, u prvom redu temeljem zahtjeva grañana, 
utvrdilo slijedeću listu prijedloga komunalnih prioriteta za 2011. godinu 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


